
         

  
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE
Registratienummer :
(In te vullen door de raadsgriffie)
Datum: 24 januari 2022
Aan de voorzitter van de raad.
Steller(s) van de vragen: gemeenteraadsfractie WIJ Lansingerland
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het College (art. 37) inzake heropening Rotonde 
Noordeindseweg

Op 31 maart 2016 werd er door de raad besloten dat de pas aangelegde rotonde 
Noordeindseweg in noordelijke richting zou worden heropend voor het autoverkeer. Er 
werd toen gesproken over een inschatting van de kosten liggend tussen € 400.000 en € 
500.000. Op 27 oktober 2019 stelden WIJ in aanloop naar de begrotingsbehandeling hier 
technische vragen over. Uit de beantwoording bleek dat het pas zou gaan spelen zodra 
het kavel van het Hoogheemraadschap ter beschikking komt. De kosten werden toen 
geraamd op € 600.000. De Raad moest hier nog verder over besluiten.

Op 5 november 2020 dienden wij de motie MIP in die met algemene stemmen werd 
aangenomen. De reden hiervan was dat er meer inzicht moest komen bij de Raad om 
de investeringen verder te duiden. Er viel immers structurele dekking weg vanuit de 
Enecodividenen en er werd een tekort verwacht. Wellicht kon er op dat moment een 
andere afweging gemaakt worden over eerder genomen beslissingen. Waaronder de 
heropening van de rotonde op de Noordeindseweg.

Op 19 januari 2022 vond deze gevraagde beeldvorming plaats. En wat blijkt: voor 
investeringen waar nog geen investeringskrediet voor is kunnen nog worden aangepast, 
want daar is nog geen besluit over genomen. Investeringen waar wel een 
investeringskrediet voor is kunnen ook worden aangepast, maar dat kost dan 
waarschijnlijk geld, omdat er dan al afspraken met derden zijn gemaakt. 

Tijdens de MIP beeldvorming hebben we geconstateerd dat de heropening van de 
Noordeindseweg niet in het MIP staat. En op mijn vraag of we hier nog onderuit konden 
werd gezegd dat dit kan, maar dat er dan veel kosten voor niets zijn gemaakt.

1. Is het college bereid deze raadsvragen voor de raadsvergadering van februari 
2022 te beantwoorden?

2. Waarom staat de heropening van de rotonde op de Noordeindseweg niet in het 
MIP?  

3. Zou deze er niet op moeten staan zonder investeringskrediet?



4. In hoeverre worden er nu gesprekken gevoerd met het Hoogheemraadschap en 
in hoeverre heeft het Hoogheemraadschap zich bereid getoond het betrokken 
kavel aan de gemeente te verkopen?

5. Op welke termijn verwacht het College dit kavel te hebben verkregen?
6. Hoeveel heeft de heropening van de rotonde op de Noordeindseweg tot nu toe 

gekost?
7. Hoeveel kosten moeten er nog gemaakt worden om de rotonde op de 

Noordeindseweg te heropenen?
8. Hoe zijn deze kosten onderbouwd?
9. Wanneer is de heropening gepland van de rotonde op de Noordeindseweg?
10. Hoeveel kosten worden er bespaard als de rotonde op de Noordeindseweg niet 

wordt heropend?
11. Welk probleem denkt het College nu nog op te lossen met een eventuele 

openstelling van de rotonde op de Noordeindseweg?
12. Zijn hier metingen voor gedaan? Zo ja, wat zijn de resultaten hiervan?
13. In hoeverre past de huidige rotonde op de Noordeindseweg in het originele 

mobiliteitsplan Berkel?
14. Bent u het met WIJ Lansingerland eens dat een heroverweging van het 

heropenen van de rotonde op de Noordeindseweg een optie is?
15. Welke verwachte investeringen staan er nog meer niet in het MIP?

Ondertekening en naam,
Petrine van Olst
Gemeenteraadsfractie WIJ Lansingerland


